

State of Palestine

Ministry of Local Government

"Al-Khalil" Hebron Municipality

State of Palestine

Ministry of Local Government, Hebron Municipality

Number: 16111 1129

Date: 03/23/2015

Memorandum No.: 161535

Procuring Entity: Hebron Municipality

Hebron Municipality /

www.hebron-city.ps

Invitation to Tender

HMHES 2025 10 Tender No.

1. Hebron Municipality would like to use a portion of its revenues in the tender for the manufacture and supply of 4-cup metal waste containers for Hebron Municipality.

2. Hebron Municipality invites qualified bidders to submit sealed bids for the tender for the manufacture and supply of 4-cup metal waste containers for Hebron Municipality.

3. The public tender will be conducted through a request for local competitive bids in accordance with the requirements of Public Procurement Law No. 8 of 2014 and its Executive Regulations. It is open to all qualified bidders. The qualifications required of the winning bidder are as stated in the tender documents

Interested bidders may obtain additional information about the tender from the Hebron Municipality at the address below from 8:00 a.m. to 2:00 p.m., Saturday to Thursday, and during the holy month of Ramadan from 9:00 a.m. to 1:00 p.m., or through the Unified Public Procurement Portal.

5. Qualified and interested bidders may obtain the tender documents from the address below, after paying a non-refundable fee of NIS 2,001.

6. Bids must be submitted to the address below before Sunday, April 27, 2025, at 12:00 p.m. Electronic bids are not acceptable. Tender validity must be maintained for (90) days after the final bid submission date.

7. A bid security of NIS 17,000 must be attached to the bid, valid for 120 days from the bid opening date, in accordance with the forms and conditions contained in the tender documents

Bids received after the specified date and time will be disqualified. Bids will be opened in the presence of bidders' representatives who wish to attend at the address shown below on Sunday, April 27, 2025, at 12:00 PM.

Prices include all taxes and fees.

10. Newspaper advertising fees are borne by the successful bidder.

11. The municipality is not obligated to accept the lowest prices.

12. Prices submitted are in shekels.

13. The municipality has the right to postpone or cancel the tender.

14. The above address is:

Hebron Municipality - Atamat Department

Address: King Abdullah Street - Ain Khair al-Din - Hebron Municipality Main Building

1 Tayseer Abu Sakina

Country : Palestine

[Disclaimer: The Above Information Is Machine Translated. For Accuracy Refer the Original Language Text Given Below.]

State of Palestine Ministry of Local Government "Al-Khalil" Hebron Municipality		دولة فلسطين وزارة الحكم المحلي بلدية الخليل
www.hebron-city.ps		
الرقم: ١١٢٩ / ١٦١١١ التاريخ: 2025/03/23 رقم المذكرة: 161535		
الدعوة إلى المناقصة		
الجهة المشتري: بلدية الخليل		
رقم المناقصة: HMHE S 2025 10		
1. تود بلدية الخليل استخدام جزء من إيراداتها ضمن مناقصة تصنيع وتوريد حاويات فضائيات معنوية سعة 4 كعوب لبلدية الخليل. 2. تدعو بلدية الخليل المنافسين ذوي الأهلية إلى تقديم عطاءات بالطرف الختوم لأعمال مناقصة تصنيع وتوريد حاويات فضائيات معنوية سعة 4 كعوب لبلدية الخليل. 3. سيتم للمنافسة العامة من خلال طلب عطاءات للمنافسة محلية وفقاً لمتطلبات قانون الشراء العام رقم 8 لعام 2014 ولائحته التنفيذية وهي مفتوحة لكل المنافسين ذوي الأهلية وللإحالات المطلوب توفرها لدى المنقص الفائز هي كما ورد في وثائق المناقصة. 4. يمكن للمنافسين المهتمين الحصول على معلومات إضافية عن المناقصة من بلدية الخليل على العنوان المبين أدناه وذلك من الساعة 8:00 صباحاً إلى الساعة 2:00 مساءً من أيام السبت إلى الخميس، وخلال شهر رمضان المبارك من الساعة 9:00 صباحاً إلى الساعة 1:00 ظهراً) أو عبر البوابة الموحدة للشراء العام. 5. يمكن للمنافسين للإعلان وللمهتمين الحصول على وثائق المناقصة من العنوان المبين أدناه بعد دفع رسوم غير مستردة مقدارها 200 شيكل. 6. يجب تسليم العطاءات في العنوان المبين أدناه قبل يوم الأحد الموافق: 2025/04/27 الساعة 12:00 ظهراً، والعطاءات الإلكترونية غير مقبولة ويجب أن تكون صلاحية المناقصات سارية لمدة 90 يوماً بعد التاريخ النهائي لتسليم العطاءات. 7. يجب أن يرفق مع العطاء كطائفة دخول مناقصة بقيمة (17,000) شيكل سارية للفعول لمدة 120 يوم من تاريخ فتح المناقصة وفقاً للوائح والشروط الواردة في وثائق المناقصة. 8. سيتم استبعاد العطاءات التي تصل بعد التاريخ والوقت المحددين، وسيتم فتح العطاءات بحضور ممثلي المنافسين الذين يرغبون في ذلك في العنوان المبين أدناه يوم الأحد الموافق: 2025/04/27 الساعة 12:00 ظهراً. 9. الأسعار شاملة جميع أنواع الضرائب والرسوم. 10. رسوم الإعلان في الصحف على من ترسو عليه المناقصة. 11. البلدية غير ملزمة بأقل الأسعار. 12. الأسعار المقدمة بعملة الشيكل. 13. للبلدية الحق في تأجيل المناقصة أو إلغاؤها. 14. العنوان للتذكور أعلاه هو: بلدية الخليل - دائرة العطاءات العنوان: شارع الملك عبدالله - عين خير الدين - مبنى بلدية الخليل الرئيسي		